
“Schoonheidsspecialisten 
worden nog altijd 
ondergewaardeerd, dat 
moet veranderen en hier 
wil ik graag een bijdrage 
aan leveren.” 
 
Een interview met Anne Hofman, Denktank-
lid van ANBOS. 
 
Anne Hofman (28) is eigenaar van Aromas 
Beautysalon in Hengelo. Ze is ruim negen 
jaar (allround) schoonheidsspecialist en heeft 
één medewerker in dienst. In haar praktijk 
richt ze zich voornamelijk op huidverbetering 
en ontspanning.  
 
ANBOS 
 
“Vier jaar geleden ben ik lid geworden van 
ANBOS. Het contact met collega's en de 
inspiratie die je van anderen krijgt, zijn voor 
mij belangrijke voordelen van het ANBOS-
lidmaatschap. Je kunt veel van elkaar leren. 
En ik vind dat je met een branchevereniging 
meer kunt bereiken voor het vak. Samen 
staan we sterker dan alleen. 
 

“Samen staan we sterker 
dan alleen.” 
 
Eigen ervaring 
 
Resultaat en persoonlijke aandacht zijn voor 
mij en mijn bedrijf belangrijk. Ik neem de tijd 
voor mijn klanten en kies voor een 
doelgerichte aanpak van het probleem. Ik 
ben no-nonsens en resultaatgericht. Mijn 
expertise ligt op het gebied van 
huidverbetering door middel van 
microneedling in combinatie met andere 
technieken. Daar kun je fantastische 
resultaten mee bereiken op allerlei vlakken, 
zoals pigment, anti-aging, littekens en acne. 
Andere technieken die ik in mijn instituut 
toepas zijn dermaplaning, diathermie, 
fruitzuurpeelings en laserontharen.  
Ik hou ervan om nieuwe uitdagingen aan te 
gaan en me ergens helemaal in te verdieping.  
Omdat ik in de branche een merk miste met 
hoogwaardige, huidverbeterende producten 
voor een betaalbare prijs, ben ik mijn eigen 
productlijn gaan ontwikkelen. Een ontzettend 
leerzaam en interessant traject! Inmiddels  
 
 
 
 

 

 
 
zijn de eerste zes producten klaar van mijn 
merk Aromas Skincare. 
 
Visie Denktank 
 
Als lid van de ANBOS Denktank wil ik me 
graag inzetten voor het bewaken en het 
zichtbaar maken van de kwaliteit van ons 
vak. Richting de overheid en de 
zorgverzekeraars, maar ook binnen de 
branche zelf door bijvoorbeeld kritisch te 
blijven kijken naar de kwaliteit van 
opleidingen. Door samenwerking te 
stimuleren tussen schoonheidsspecialisten 
onderling, maar ook met andere 
(huid)professionals. Schoonheidsspecialisten 
worden nog altijd ondergewaardeerd, dat 
moet veranderen en hier wil ik graag een 
bijdrage aan leveren. Ik denk dat we samen 
het verschil kunnen maken.”  
 

“Als lid van de ANBOS 
Denktank wil ik me graag 
inzetten voor het 
bewaken en het zichtbaar 
maken van de kwaliteit 
van ons vak.” 


